
1 
 

Protokół V sesji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 27.08.2024 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 9:00, zakończenia – 11.48 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: radna Anna Robak 

Radny nieobecny w trakcie: Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju Ł. Różycki – nieobecny od godz. 9.00 do godz. 9.24, obecny od godz. 

9.25 do godz. 11.48 (do końca trwania sesji). 

 

Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 

do 30.04.2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk.  

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. (Art. 20 
ust. 1b) 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem – pod adresem: 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ V sesja Rady 
Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 27.08.2024 r. 

 

1. Otwarcie sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Pisarska 

otworzyła V sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitała 

zaproszonych gości: 

- Burmistrza Szczawna-Zdroju Pana Marka Ćmikiewicza  

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Pana Marka Żegnałka Mecenasa, 

- Pana Mirosława Lecha Wicestarostę Powiatu Wałbrzyskiego, 

- Kierowników i Pracowników tut. Urzędu, 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka%20Archiwum/
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- Mieszkańców Szczawna-Zdroju. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 13 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaproponowała 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zapytała czy są wnioski, 

które radni chcieliby zgłosić. 

 

Radny H. Hammer zabrał głos i złożył wniosek, który jednak wycofał. 

Wniosek ten dotyczył wprowadzenia do porządku obrad dodatkowego 

punktu w sprawie przedstawienia informacji na temat sytuacji w Straży 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. Burmistrz zaproponował, że ten temat 

zostanie omówiony na dzisiejszej sesji w dalszym punkcie przeznaczonym 

na dyskusje z radnymi. 

Szczegóły dyskusji dostępne są na nagraniu audio-wideo. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

następnego punktu obrad sesji. 
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3. Informacja o planowanych w 2024 r. pracach związanych 

z utrzymaniem zieleni oraz ocena drzewostanu na terenie Gminy. 

 

Informacja o planowanych w 2024 r. pracach związanych 

z utrzymaniem zieleni oraz ocena drzewostanu na terenie Gminy została 

załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Na prośbę Burmistrza informację w tym zakresie przedstawił Pracownik 

Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaprosiła do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, radny H. Hammer, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju, Wiceprzewodnicząca Rady A. Pisarska. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

4. Informacja na temat działań windykacyjnych Gminy Szczawno-

Zdrój w zakresie należności czynszowych za 2023r.  

 

Informacja na temat działań windykacyjnych Gminy Szczawno-Zdrój 

w zakresie należności czynszowych za 2023r. została załączona do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Informację w tym zakresie przedstawił Pracownik Wydziału Finansowego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaprosiła do dyskusji. 
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Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała 

przerwę. 

 

Podczas przerwy głos zabrał Pan Mirosław Lech Wicestarosta Powiatu 

Wałbrzyskiego.  

 

W dyskusji udział wzięli także: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju A. Motyka, radny A. Sikoń, radna E. Piotrowska, radny 

H. Hammer, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

A. Pisarska, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Obrady sesji poprowadził od punktu 5 Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ł. Różycki. 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 czerwca 

2024 r. i protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 1 sierpnia 2024 r. 

 

Protokoły te zostały przesłane wszystkim radnym na adresy 

e-mailowe. 

 

• Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu 

z sesji dnia 28 czerwca 2024 r. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 czerwca 2024 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 czerwca 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie  

brała radna A. Robak. 

 

• Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej dnia 1 sierpnia 2024 r. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 1 sierpnia 2024 r. 

 

Protokół z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 1 sierpnia 2024 r. 

został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu 

udziału nie  brała radna A. Robak. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
6. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

 

Protokoły: z posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej z dnia 21.08.2024 r., 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 21.08.2024 r., 

z posiedzenia Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem 

z dnia 21.08.2024 r., z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 

22.08.2024 r., z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 

22.08.2024 r., z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 26.08.2024 r., 

zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji, zapytał czy radni mają 

uwagi do ww. protokołów. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. i stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
 

Wobec braku uwag Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała radna A. Robak. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 7 i 7a do protokołu 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2024. 
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Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Skarbnik Miasta, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny H. Hammer, 

Burmistrz. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie  

brała radna A. Robak. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 8 i 8a do protokołu 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na 

inwestycje związane ze zmianą sposobu ogrzewania oraz 

z porządkowaniem gospodarki ściekowej, kryteriach wyboru 

inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz trybu  

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia. 

 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
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Na prośbę Burmistrza głos zabrał Pracownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą 

sposobu ogrzewania oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, 

kryteriach wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania 

oraz trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej 

rozliczenia. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą 

sposobu ogrzewania oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, 

kryteriach wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała radna A. Robak. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 9 i 9a do 

protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali i pomieszczeń wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój. 
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Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza głos zabrała Kierownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

i pomieszczeń wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

i pomieszczeń wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna 

A. Robak. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 10 i 10a do 

protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego. 

 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza głos zabrała Kierownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodnicząca Rady A. Pisarska, Pani 

Kierownik Gospodarowania Nieruchomościami. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego. 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała radna A. Robak. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 11 i 11a do 

protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
13. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

 

• Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział na wniosek radnego 

H. Hammera, który złożył na wstępie dzisiejszej sesji - odnoście 

sytuacji w Straży Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

Szczegóły wypowiedzi i dyskusji dostępne są na nagraniu audio-

wideo.  

• Radny P. Nasiukiewicz zapytał ile podmiotów zgłosiło się do 

współpracy i jakie zniżki jest w stanie Gmina zaoferować w ramach 

KARTY MIESZKAŃCA? 

• Pracownik zajmujący się promocją Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój odpowiedział, że skontaktowaliśmy się 

z przedsiębiorcami działającymi na terenie naszego miasta w liczbie 

pięciuset. Jeśli chodzi o zniżki to nie jest to jeszcze konkretnie 

określone, dużo zależy także od Rady Miejskiej. Rabaty powinny 
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dotyczyć  np. parkingów miejskich, obiektów będących pod zarządem 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

wypożyczalni rowerów i innych usług.  

• Burmistrz odpowiedział, że jest to na zasadzie dyskusji 

i ustalania; każdy obiekt ma swoją specyfikę, myślimy i o basenie 

i o hali oraz o boiskach wielofunkcyjnych; myślimy o wynajmie 

powierzchni na różne imprezy, wydarzenia, które Mieszkańcy 

chcieliby organizować we własnym gronie, ale też myślimy o naszych 

instytucjach czyli Teatrze Zdrojowym, Bibliotece. To jeszcze musi 

chwilę potrwać. Dlatego też zbieramy tutaj oferty od naszych 

przedsiębiorców. Przy zastosowaniu upustu będziemy brali pod uwagę 

charakterystykę pomieszczeń i parkingów. 

• Radny Z. Różycki zapytał czy uwzględnia się Seniorów przy aplikacji 

jaka ma być urochomiona w ramach tej KARTY, w zakresie czy będą 

potrafili z niej skorzystać.  

• Pracownik zajmujący się promocją Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój odpowiedział, że tak i ma być także karta 

wydrukowana fizycznie. Przy tej opcji zastanawiamy się czy 

skorzystać z usług firmy zewnętrznej czy sami taki wydruk będziemy 

prowadzić. Poza tym pomimo tego, że będzie też aplikacja 

to musi być to także karta fizyczna. Cena 1 szt. takiej karty to 35 gr 

jeśli my byśmy sobie prowadzili sami wydruk, a od 1 zł do 1.30 zł jeśli 

tym wydrukiem zajęłaby się firma zewnętrzna. 

• Radny A. Sikoń zwrócił uwagę na to, że tylko 10 firm odpowiedziało 

i jest zainteresowanych tym systemem. Zapytał o powody i czy mamy 

jakikolwiek wpływ na to. 

• Pracownik zajmujący się promocją Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój odpowiedział, że na pewno okres urlopowy zaważył 

na tym. To było bardziej zapytanie niż forma zaproszenia do działania 

w ramach tego systemu. Chodziło nam o wstępne rozeznanie sytuacji. 

Jedni z największych przedsiębiorców nam odpowiedziało 

i zaoferowało pewien rabat. Głównie są to firmy usługowe 

i gastronomiczne. Jeśli będziemy mieli regulamin i opracowany 
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system to będziemy kontaktować się z wieloma firmami w tym 

zakresie, by korzystali z tego systemu i się do niego dołączyli. 

• Radny P. Nasiukiewicz zapytał na kiedy zaplanowane jest 

uruchomienie KARTY MIESZKAŃCA i skierował prośbę do radnych by 

zachęcić lokalnych przedsiębiorców do wzięcia udziału w tym 

przedsięwzięciu. 

• Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że takiego terminu nie 

możemy określić precyzyjnie. Możemy go wprowadzić bez zbędnej 

zwłoki, jednak jest sporo kwestii technicznych, które musimy 

rozwiązać.  

• Radna E. Piotrowska zapytała o rabaty jakie firmy mogą 

zaoferować, o ich wysokości. 

• Pracownik zajmujący się promocją Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój odpowiedział,  że w tym zakresie nic nie jest 

z góry narzucone, jest to różna specyfika działania biznesów. 

Przedsiębiorcy mogą w różny sposób oferować rabaty nawet 

jednorazowe, zależy to od ich pomysłowości.  

• Poza tym ww. Pracownik poinformował dlaczego jest decyzja o tym 

by była i aplikacja i karta fizyczna: na aplikacji będzie możliwość 

wyświetlenia czy karta jest aktywna czy nieaktywna. Chodzi o to by 

karta ta była wydawana okresowo. W trakcie trwania tego okresu 

Mieszkaniec może przestać uiszczać opłaty takie jak np. podatek, 

opłaty za odpady komunalne itp. A karta ta jest wydawana w oparciu 

właśnie o dokonywanie tych opłat. Poza tym ww. pracownik 

wspomniał i wymienił inne zalety tej aplikacji.   

• Burmistrz dodał, że podstawą wydawania karty będzie informacja 

o miejscu zamieszkania, co Mieszkaniec na swojej deklaracji powinien 

umieścić.  

• Radny A. Sikoń, radna E. Piotrowska także włączyli się do tej 

dyskusji.   

• Radna M. Pietkiewicz zapytała o zajęcia jogi. Odbywały się one 

w Parku Szwedzkim, teraz odbywają się w Dworzysku.  
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• Burmistrz odpowiedział, że jest za tym by zajęcia odbywały się 

w Szczawnie-Zdroju, tak jak dotychczasowo. Jednak podmiot, który 

takie zajęcia prowadzi powinien się zwrócić do tut. Urzędu o wydanie 

zgody na taką możliwość. To jest formalność, która musi zostać 

spełniona, dokonana.  

W tym temacie w dyskusji wziął udział także Przewodniczący Rady 

Miejskiej oraz radny A. Sikoń, radny J. Kaczanowski. 

• Radny J. Kaczanowski zapytał czy można na sesję zaprosić nowego 

Prezesa Zarządu Uzdrowiska Szczawno-Jedlina S.A. i w jakim 

terminie. 

W tym temacie w dyskusji udział wziął Przewodniczący Rady 

Miejskiej i zaproponował, że zaproszenie do Pana Prezesa zostanie 

przesłane na najbliższą sesję zaplanowaną na dzień 24.09.2024 r. 

• Radny J. Kaczanowski zapytał o postępowanie dyscyplinarne dot. 

Pana T.K.  

Mecenas poinformował, że nie bierze udziału w tym postępowaniu 

ani w jednym ani w drugim. 

Szczegóły wypowiedzi dostępne są na nagraniu audio-wideo. 

• Radny J. Kaczanowski zapytał o ulicę Kopernika – sprawa dotyczy 

budynku dawnej Magnolii, budynek ten jest zdewastowany, co 

niepokoi Mieszkańców. Radny zapytał czy można zaprosić tego Pana- 

właściciela np. na posiedzenie jednej z Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 

• Burmistrz odpowiedział, że mamy ograniczone pole kontaktu 

z Panem z uwagi na to, iż jest to posesja prywatna. Natomiast 

zostanie ten kontakt ponowiony z Panem. Natomiast jeśli wolą 

Przewodniczącego Rady Miejskiej będzie zaproszenie na komisję tego 

Pana, Państwa właścicieli to jak najbardziej jest to właściwe, 

ponieważ radni reprezentują Mieszkańców. 

• Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał 

czy wiadomo kiedy zostanie uruchomiona sygnalizacja świetlna 

przy ul. Kolejowej i ul. Solickiej. 
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• Burmistrz odpowiedział, że zbliżamy się do tego momentu, jesteśmy 

praktycznie po odbiorach, czekamy jeszcze na montaż licznika energii 

jednej lokalizacji -tej nowej gdzie powstało nowe przyłącze. Z naszej 

strony czynności zostały dopełnione. Czekamy tylko na firmę 

TAURONN i na zdjęcie licznika poboru energii elektrycznej. Staramy 

się by te trzy przejścia uruchomić jeszcze przed rozpoczęciem roku 

szkolnego tj. dniem 2 września.  

• Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał: jak 

wygląda sytuacja z wypożyczalnią rowerów?  

• Burmistrz odpowiedział, że z informacji Pana T. Durajczyka 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji wynika, 

iż jest to pomysł trafiony, ten temat zaczyna się upowszechniać, chęć 

wypożyczania naszych rowerów. Nie ma też zastrzeżeń Pana 

Dyrektora odnośnie stanu technicznego, w jakim wracają te rowery.  

• Radna U. Wójcik zgłosiła temat „ruiny” naprzeciwko tut. Urzędu, 

radna poinformowała, że istnieje niebezpieczeństwo zawalenia się 

budynku. Radna Wójcik zwróciła uwagę na to, by Urząd zrobił 

przegląd wszystkich opuszczonych budynków i by przeprowadzał 

rozmowy z właścicielami takich nieruchomości, ponieważ budynki te 

niszczeją i szpecą nasze miasto. 

• Burmistrz Szczawna- Zdroju odpowiedział, że takich kompetencji 

Burmistrz nie posiada, kompetencje te posiada Powiatowy Inspektor 

Nadzoru Budowlanego, zostanie takie zgłoszenie przesłane do 

Wicestarosty. 

W tym temacie głos zabrał także Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ł. Różycki. 

• Radny A. Sikoń poinformował, że Mieszkańcy pytają czy jest 

możliwość by wróciła kamera miejska na ul. Kościuszki 12, gdzie jest 

budynek banku. 

• Burmistrz odpowiedział, że czynności te zostały podjęte i mamy dwie 

takie lokalizacje- rejon ul. Kościuszki 12 i skrzyżowanie 

ul. Narciarskiej, Sienkiewicza – tamten rejon przed rozlewnią. 

Burmistrz wspomniał, że tam też radna V. Mołda zgłaszała taką 
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potrzebę, być może przesunięcie kamery znajdującej się na budynku 

przy ul. Sienkiewicza 7. W tym temacie działamy z podmiotem, który 

nam to będzie realizował.  

• Radny A. Sikoń zapytał czy wiemy na jakim etapie jesteśmy 

z ul. Spacerową jeśli chodzi o szykany?  

• Burmistrz odpowiedział, że odbyło się spotkanie, na którym 

uczestniczyli Mieszkańcy, Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego, 

Przedstawiciele Starostwa Powiatu Wałbrzyskiego, Mieszkaniec rejonu 

ul. Spacerowej, pracownicy Wydziału Gospodarki Komunalnej tut. 

Urzędu, radny A. Sikoń, radny P. Nasiukiewicz, projektant. Po 

spotkaniu ustalenia zostały przekazane projektantowi, które zostały 

naniesione oraz projekty zostały przesłane do Komendy Miejskiej 

Policji i czekamy na uzgodnienia i potwierdzenia dot. zatwierdzenia 

zmian organizacji ruchu. Jeżeli takowe wpłyną, będziemy mogli 

przystąpić do realizacji. Jesteśmy zorganizowani jeżeli chodzi o temat 

zakupu gazonu. Jeśli chodzi o zmianę organizacji ruchu to 

obejmujemy cały ciąg ul. Spacerowej, ale do obiektów Dworzyska. 

Czyli wyjeżdżając z tamtego parkingu czy wjeżdżając od ul. Kolejowej 

będzie zmiana w organizacji ruchu polegająca na zmianie toru jazdy 

i odpowiednio ustawione gazony w odległościach, które wynikają 

z projektu zmian w organizacji ruchu będą powodowały ograniczenie 

prędkości pojazdów, które się poruszają po tej ulicy i tym samym 

mamy nadzieję poprawimy bezpieczeństwo. Będą wprowadzone 

dodatkowe znaki pionowe, dodatkowe znaki informacyjne informujące 

kierowców, że przebywają, wjeżdżają w strefę zamieszkania 

i wszystkie te podstawowe kwestie muszą przestrzegać odnośnie 

ograniczenia prędkości, preferencji ruchu pieszego- o tym też 

będziemy informować na tablicach odpowiednich umieszczonych tak 

do ul. Spacerowej włącznie ze splotem ul. Wita Stwosza.  

• Radny P. Nasiukiewicz zgłosił brak psiego pakietu na skwerku 

między ulicą Ratuszową a Pocztową  

• Burmistrz odpowiedział, że zostało to zapisane i najszybciej 

postaramy się uzupełnić. 
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• Wiceprzewodnicząca A. Pisarska zgłosiła problem ze studzienkami 

na okręgu radnej tj. ul. Kwiatowa, Bukowa, Lipowa, Ogrodowa, 

Wczasowa- by firma zrobiła przegląd tych studzienek.  

• Wiceprzewodnicząca zgłosiła także, że na ul. Bukowej jedno 

drzewo – buk prawdopodobnie przechorowało. Zgłosiła prośbę, 

by pracownik sprawdził stan tego drzewa. 

• Radny J. Kozłowicz wspomniał, że jeden z radnych zgłaszał sprawę 

uzupełnienia kafelek przy Przychodni, radny zapytał czy ten temat 

jest nadal aktualny? Radny poprosił, by porozmawiać z Panem 

Zastępcą Dyrektora tej Przychodni.  

• Burmistrz odpowiedział, że jesteśmy po co najmniej dwukrotnych 

spotkaniach z Panem Dyrektorem. Problemem jest podłoże, na 

którym były układane te kafelki, rozważaliśmy tam różne technologie. 

Niektóre z tych technologii są bardzo kosztowne. Burmistrz 

poinformował, że na ten moment ma takie informacje od Pana 

Dyrektora, że uzupełnione zostaną jednak te kafelki, bo tam miał być 

zupełnie inny system, który jednak jest bardzo kosztowny.  

• Radna A. Wilk zgłosiła, że odkąd została zmodernizowana ul. Zacisze 

i potworzyły się dodatkowe miejsca parkingowe, zaczęło robić się 

w tym rejonie niebezpiecznie ze względu na pieszych. Mieszkańcy tą 

sprawę zgłaszają. W związku z tym czy możliwe jest w tym rejonie 

zamieszczenie kamery? 

• Burmistrz odpowiedział że trzeba będzie się zorientować jakie są tam 

możliwości przesyłu. Natomiast jeśli chodzi o samą sytuację, to były 

też zgłoszenia od radnej U. Wójcik, że Mieszkańcy są też 

zaniepokojeni dość głośnym zachowaniem w tym rejonie młodzieży, 

sytuacja ta jest zgłoszona do Straży Miejskiej. 

• Radna A. Wilk wspomniała o schodach z ulicy Solickiej koło 

kwiaciarni – na ul. Równoległą. W tym miejscu niektóre osoby 

spożywają alkohol i zachowują się głośno, są to także nocne 

posiedzenia w tym rejonie. Mieszkańcy są zaniepokojeni takimi 

zachowaniami. Radna poprosiła czy w tym rejonie można zamontować 

kamerę. 
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• Burmistrz odpowiedział, że jeden ciąg przy ul. Solickiej 5 to jest 

teren komunalny, natomiast trochę dalej- na wysokości przystanków 

to teren prywatny. Spróbujemy zadziałać. 

 

14. Informacje i komunikaty. 

 

• Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że w dniu 

21.08.2024 r. złożył stosowne oświadczenie w Dolnośląskiej Agencji 

Rozwoju Regionalnego S.A. i na drugiego przedstawiciela wskazał 

poprzedniego Burmistrza Szczawna-Zdroju Pana Marka Fedoruka. 

Burmistrz poinformował, że mamy 2 przedsatwicieli: Pana Marka 

Żegnałka Mecenasa i Pana Marka Fedoruka. 

• Mecenas Pan Marek Żegnałek poinformował, że trwa okres 

składania ofert na Prezesa Zarządu Dolnośląskiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego S.A. i w dniu 4.09.2024 r. w siedzibie Agencji zostaną 

otwarte oferty. 

• Radna U. Wójcik zapytała kto ponosi koszty w przypadku, gdy na 

rondzie są kolizje i wyrządzone szkody, czy miasto musi ponosić 

z tego tytułu wydatki. 

• Burmistrz odpowiedział, że miasto nie ponosi żadnych kosztów, 

szkody są pokrywane z polis pojazdów. 

• Radny A. Sikoń zapytał o możliwość zorganizowania szkoleń dla 

radnych z racji objęcia tej funkcji w tym roku. 

• Burmistrz odpowiedział, że takie szkolenie zostanie zorganizowane. 

Do tej pory nie było szkoleń w tym zakresie ze względu na okres 

urlopowy. 

• Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do dnia 

30 września 2024 r. należy składać wnioski do budżetu na rok 2025. 

• Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna sesja 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju odbędzie się w dniu 24 września 

2024 r. (wtorek). Ustalona godzina to 9.30. 
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15. Zamknięcie obrad. 

 

Na tym Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zamknął obrady 

V sesji Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju. 

 

 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

  

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczyli:  

Maja Rutowska                  A. Pisarska                            A. Pisarska 

                                        A. Motyka                             Ł. Różycki                                                                                                     
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych.   

2. Lista gości. 

3. Porządek obrad.  

4. Informacja o planowanych w 2024 r. pracach związanych z utrzymaniem 

zieleni oraz ocena drzewostanu na terenie Gminy.  

5. Informacja na temat działań windykacyjnych Gminy Szczawno-Zdrój 

w zakresie należności czynszowych za 2023r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

7-11a. Projekty uchwał i uchwały. 

12. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 

 


